
Besluitenlijst agendacommissie (concept)

Datum 21-11-2022

Aanwezig De heren Dadema (voorzitter), Brinkhuis (BB), Schokker (GB),  Melenhorst (VVD), Van der 

Wilt (PvdA) en de dames Holterman (BB) , Van Esterik (gemeentesecretaris) en Klein 

Wolterink (griffier)

Afwezig De heren Neimeijer (CDA), Folgers (D66) en Mulders (GL)

Locatie Groot Zwaaftink

1 Opening

2 Vaststelling agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3 Mededelingen

Er is een afmelding ontvangen van de heer Folgers.

4 Ingekomen stukken - geen

5 Vaststellen besluitenlijst agendacommissie 7 november 2022

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

6 Actiepunten per 17 november 2022

De actiepuntenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

Naar aanleiding van de actiepunten:

De griffier meldt dat er op 17 november een digitale bijeenkomst van de griffiers in regio 

IJsselland heeft plaatsgevonden die volledig in het teken stond van de wijziging van de WGR. 

Doel van de bijeenkomst was om met elkaar te verkennen hoe de gemeenteraden in regio 

IJsselland met het oog op de wijzigingen in de WGR het beste in stelling kunnen worden 

gebracht.

7 Terugblik op de Begrotingsraad van 10 november en de rond de tafels van 17 

november

De ‘hoorzitting’ voor de programmabegroting verdient aandacht, op de huidige manier 

werkt dit niet. Het proces voorafgaand aan de begrotingsvergadering was goed. Er was 

sprake van een constructieve samenwerking tussen de verschillende fracties. Het naar elkaar 

opsturen van de algemene beschouwingen is als prettig en zinvol ervaren, evenals de 

gestelde deadlines. De drie minuten spreektijd bleek in de praktijk 4 a 5 minuten te zijn. De 

begrotingsvergadering is goed verlopen. Aandachtspunt is het proces met betrekking tot 

amendementen en moties. De wijzigingen, mede indieners etc. is niet duidelijk. Er wordt niet 

voldoende uitleg gegeven waarom men een al dan niet gewijzigd amendement of moties 

steunt. 

Voor wat de rond-de-tafel gesprekken betreft wordt aangegeven dat de ‘technische sessie’ 

m.b.t. de coördinatieprocedures verhelderend en helpend is geweest. Wel wordt gevraagd 

aan de griffie om een modus te vinden voor dergelijke sessies en hoe deze in te passen zijn in 

het BOB model. Actie: griffier
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De toelichting op de I-visie en data gedreven werken was zinvol, maar het was niet voor 

iedereen helder wat de rol van PBLQ was en of zij voldoende informatie vanuit de 

gemeenteraad hebben kunnen ophalen. Voor mee- terugluisteraars was deze vergadering 

lastig te volgen, omdat de microfoons niet altijd consequent werden.

Actie: griffier

8 Voorstel tot vaststelling agenda rond-de-tafelgesprek van 1 december 2022 (raadzaal)

De voorliggende agenda wordt gewijzigd vastgesteld. De belastingverordening OZB 2023 

wordt als 1e agendapunt opgevoerd, voorgesteld als hamerstuk.

9 Voorstel tot vaststelling agenda rond-de-tafelgesprek van 1 december 2022 (De 

Gunne)

De voorliggende agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

10 Voorstel tot vaststelling agenda raadsvergadering van 8 december 2022

De voorlopige agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

11 Voorstel interne startsessie lokale verstedelijkingsstrategie, nar afloop van de 

raadsvergadering van 8 december 2022 in De Gunne

Akkoord

12 Technische sessie bestemmingsplan Jacobsgat 15 december 2022 van 18.45 – 19.15 

uur

Akkoord.

13 Voorstel tot vaststelling agenda rond-de-tafelgesprek van 15 december (Raadzaal)

Akkoord

14 Voorstel tot vaststelling agenda rond-de-tafelgesprek 15 december 2022 (De Gunne of 

Kulturhus)

De voorliggende agenda wordt vastgesteld onder voorbehoud dat de stukken m.b.t. de 

herinrichting van de bibliotheek tijdig beschikbaar zijn. Voorkeur indien mogelijk voor rond-

de-tafel in het Kulturhus.

15 Voorstel tot vaststelling agenda raadsvergadering van 22 december 2022

Akkoord

16 Lijst Bestuurlijke Toezeggingen

De heer Schokker mist de toezegging m.b.t. erfmolens. Actie: griffier

Wethouder Nijboer wil de gemeenteraad in een technische sessie bijpraten over de 

uitkomsten van de gesprekken met de bewoners van de Schubertstaat. Akkoord: inplannen 

actie griffier

17 Lange Termijn Agenda

De planning m.b.t. het Plan van Aanpak Omgevingsplan is onzeker i.v.m. het uitstel van de 

invoering van de Omgevingswet.

 18           Rondvraag

       De voorzitter meldt dat binnenkort de eerste 40 jongeren arriveren in Summercamp.
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 19          Sluiting

         De voorzitter sluit de vergadering.


